
ПРОФЕСИОНАЛНА ГИМНАЗИЯ ПО СЕЛСКО СТОПАНСТВО „ЗЕМЯ“ 

ГРАД ПРОВАДИЯ 

 

ПРОТОКОЛ №1 

Днес, 30.01.2023 година, на основание заповед №РД 07 – 254/10.01.2023 година на 

директора на ПГСС „Земя“ град Провадия и изпратени покани до определените лица в 

състава на Обществения съвет /ОбС/ към гимназията се проведе първо заседание на ОбС 

към ПГСС „Земя“, град Провадия за избор на ръководство. 

На заседанието на ОбС към ПГСС „Земя“ по инициатива на директора, госпожа 

Виолета Станкова, присъстваха  8 /осем/ лица: директора на ПГСС „Земя“, представители 

на родителите – 5 лица, представител на Община Провадия и представител на 

работодателите. Събранието има кворум и може да взима решения. Директорът на 

гимназията има право на съвещателен глас. 

Госпожа В. Станкова предложи следния дневен ред /ДР/: 

1. Избор на председател на обществения съвет на гимназията. 

2. Приемане на График на заседанията на Обществения съвет към гимназията за учебната 

2022/2023 година. 

3. Отчет за изпълнението на бюджета за четвъртото тримесечие на бюджетната 2022 

година. 

Не постъпиха други предложения и направеното се подложи на гласуване: 

1. Решение за избор на ДР: 

С 8 гласа „за“, ОбС приема следния ДР: 

„1. Избор на председател на обществения съвет на гимназията. 

2. Приемане на График на заседанията на Обществения съвет към гимназията за 

учебната 2022/2023 година. 

3. Отчет за изпълнението на бюджета за четвъртото тримесечие на бюджетната 2022 

година.“ 

Срок: настоящо заседание 

Отговорник: директор 

Ход на заседанието: 

По т. 1 от ДР, госпожа В. Станкова даде думата на присъстващите за предложение на 

лице от състава на Обществения съвет за председател. Госпожа Росица Димитрова 

предложи това да е госпожа Гюляр Салиева, родител на ученик в ІХв клас, като каза, че я 

познава като отговорен човек. Госпожа В. Станкова допълни, че тя активно участва в 

училищните мероприятия, отзовава на всички покани, редовно контактува с класния 

ръководител и винаги отговорно подхожда към съвместната дейност с родителската 

общност. 



Не постъпиха други предложения и направеното се подложи на гласуване: 

2. Решение по т. 1 от ДР: 

С 8 гласа „за“, ОбС реши: 

„Приема за председател на Обществения съвет при ПГСС „Земя“, град Провадия 

госпожа Гюляр Меджитова Салиева, представител на родителите“ 

Срок: 2023 година – 2025 година 

Отговорник: директора 

 

 По т. 2 от ДР, госпожа В. Станкова даде думата на председателя на Обществения 

съвет за предложения за график на заседанията. Тя поясни, че на основание чл. 19, ал. 1 от 

Правилника за създаването, устройството и дейността на Обществените съвети към 

детските градини и училищата, броят на заседанията е най-малко четири пъти в годината, 

като задължително се провежда заседание и в началото на всяка учебна година. 

В тази връзка и в контекста на чл. 27, ал. 2 от същия правилник, директорът трябва 

да отчита изпълнението на училищния бюджет на всяко тримесечие, а преди началото на 

всяка учебна година, Общественият съвет трябва да разгледа и съгласува Училищните 

учебни планове на паралелките.  

След обсъждане на присъстващите, госпожа Г. Салиева, предложи следните периоди 

за оставащите заседания: 

3. Решение по т. 2 от ДР: 

С 8 гласа „за“, ОбС реши: 

„Приема заседанията на Обществения съвет при ПГСС „Земя“, град Провадия през 

учебната 2022/2023 година да се провеждат от 17:30 часа през месеците: март 2023 

година, април 2023 година и юли 2023 година, по покана на председателя, при 

условията на Правилника за създаването, устройството и дейността на Обществените 

съвети към детските градини и училищата.“ 

Срок: учебна 2022/2023 година 

Отговорник: председател на ОбС 

 

По т. 3 от ДР, госпожа В. Станкова запозна присъстващите с отчет за изпълнението 

на бюджетната 2023 година и раздаде копия за по-детайлно разглеждане от присъстващите. 

Обсъдиха се направените приходи и разходи, като на всички бе предоставена възможност 

да задават въпроси и правят коментари.  

Госпожа В. Станкова обясни на присъстващите, че ПГСС „Земя“, град Провадия е 

регистрирана като земеделски производител с приблизително 100 хектара земеделска земя, 

предоставена за безвъзмездно ползване със заповеди на министъра на земеделието. 

Подчерта, че земята се обработва с техника на гимназията и обработваемите площи, 



агротехническите мероприятия и всички дейности, касаещи добиването на продукция са 

част от образователно-възпитателния процес за повишаване на професионалните 

компетенции на учениците в областта на селското стопанство.  Присъстващите подробно се 

запознаха с произвеждането на собствена продукция от гимназията и с реализирането на 

тази продукцията през бюджетната 2022 година. 

Госпожа В. Станкова разясни и за извършените ремонтни дейности през отчетния 

период – ремонт на комин на физкултурен салон и ремонт на училищен автобус. Обсъдиха 

се и разходите за зареждане на училищен бюфет, като директорът обясни, че предлаганите 

продукти се продават на доставна цена. Тя информира, че дейността на училищния бюфет 

ще прекрати към 31.01.2023 година и ще стартира процедура за отдаване под наем. 

Обобщи, като каза, че бюджета е изпълнен на 92% за разходи и на 100% за приходи. 

Госпожа В. Станкова представи и информация за преходния остатък по бюджета за 

2022 година. Обясни, че остатъкът от неизразходваните средства ще се използва през 2023 

година за подобряване на МТБ, за издръжка на гимназията, по сключени договори и поети 

ангажименти от гимназията. Тя информира, че гимназията няма неразплатени средства, 

извънредни разходи не са направени, всичко е разходвано по план. 

След подробно разглеждане на всички приходи и разходи на гимназията, не 

постъпиха въпроси и отчетът се подложи на гласуване. 

4. Решение по т. 3 от ДР: 

С 8 гласа „за“, ОбС реши 

 „Приема отчет за изпълнението на бюджета за четвъртото тримесечие на бюджетната 

2022 година.“ 

Срок: настоящо заседание 

Отговорник: директор 

Поради изчерпване на ДР, заседанието бе закрито. 

 

 

Протоколчик: 

РОСИЦА ДЕМИРЕВА 

Технически изпълнител в ПГСС „Земя“, град Провадия 

 

ГЮЛЯР САЛИЕВА 

Председател на Обществения съвет към ПГСС „Земя“, град Провадия 


